
Protokół

Nr 20/2023

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

VIII kadencji

z dnia 21 września 2023 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 14:30 )

Na posiedzeniu obecnych było sześcioro członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy

obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Lucjan Szutkowski powitał Krzysztofa

Szewca, Zastępcę Prezydenta Miasta Piły, Ewelinę Ślugajską, Skarbnik Gminy Piła, Romana

Szarzyńskiego, Sekretarza Gminy Piła, radnych i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady

komisji.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 20 maja 2023 r. do 10 września 2023 r. - druk

nr 1134.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata

na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu - druk nr 1140 - członek zespołu

do wyboru ławników Sławomir Wegner.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata

na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu - druk nr 1141 - członek zespołu

do wyboru ławników Sławomir Wegner.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata

na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu - druk nr 1142- członek zespołu

do wyboru ławników Sławomir Wegner.
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyboru ławników na

kadencję w latach 2024 - 2027 - druk nr 1143 - członek zespołu do wyboru ławników

Sławomir Wegner.

7. Sprawy różne -dodatkowe materiały - wykorzystanie środków finansowych w

związku z budową osiedla Zielone Wzgórza.

Ad 1.

Przyjęcie porządku obrad.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zaproponował

zmianę porządku obrad, polegającą na przeniesieniu punktu 2 - sprawozdania z prac

Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady

Miasta Piły od 20 maja 2023 r. do 10 września 2023 r. na koniec porządku obrad. Punkty od

nr 3 do nr 7 otrzymują numerację od 2-6.

Ad 2.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na

ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu .

Projekt uchwały przedstawił członek zespołu do wyboru ławników Sławomir Wegner.

Stwierdza się, że w zgłoszeniu XXX, kandydata na ławnika zgłoszonego przez

Stowarzyszenie Zjednoczeni dla Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 27 czerwca 2023 r. w

karcie zgłoszenia, której wzór określa załącznik do rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości

z dnia 9 czerwca 2011 r. w sprawie sposobu postępowania z dokumentami złożonymi radom

gmin przy zgłaszaniu kandydatów na ławników oraz wzoru karty zgłoszenia (Dz. U. Nr 121,

poz. 693 z późn. zm.), w części B. ,,Wskazanie sądu, do orzekania w którym proponowany

jest kandydat” w rubryce 13 oraz ,,Informacja czy zgłaszany kandydat jest proponowany do

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy, wraz ze zwięzłym uzasadnieniem

potwierdzającym szczególną znajomość spraw pracowniczych” w rubryce 14, wskazano

wydział sądu nieobjęty wyborami na ławników przeprowadzanymi przez Gminę Piła,

zgłoszenie kandydata, o którym mowa w ust. 1, uznaje się za niespełniające wymogów

formalnych i pozostawia bez dalszego biegu.
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Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, zapytał czy do projektu

uchwały radni mają pytania.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja w głosowaniu jawnym przy obecności 6 radnych, 6 głosami „za”, pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 3.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na

ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu .

Projekt uchwały przedstawił członek zespołu do wyboru ławników Sławomir Wegner.

Stwierdza się, że w zgłoszeniu XXX, kandydatki na ławnika, złożonym przez obywateli, w

dniu 16 czerwca 2023 r., w karcie zgłoszenia:

1) w części B. ,,Dane kandydata na ławnika” w rubryce 10 ,,Doświadczenie w pracy

społecznej (np. członkostwo w organizacjach społecznych” pole nie zostało wypełnione,

2) w części B. ,,Dane kandydata na ławnika” w rubryce 12 ,,Informacja o pełnieniu funkcji

ławnika w poprzednich kadencjach” pole nie zostało wypełnione,

3) w części B. ,,Wskazanie sądu, do orzekania w którym proponowany jest kandydat” w

rubryce 13 nie wskazano jednoznacznie informacji, do orzekania w którym sądzie

proponowany jest kandydat,

4) załączony druk zapytania o udzielenie informacji z Krajowego Rejestru Karnego

dotyczący zgłaszanej osoby nie został potwierdzony przez Krajowy Rejestr Karny.

Zgłoszenie kandydatki, o którym mowa w ust. 1, uznaje się za niespełniające wymogów

formalnych i pozostawia bez dalszego biegu.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, zapytał czy do projektu

uchwały radni mają pytania.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja w głosowaniu jawnym przy obecności 6 radnych, 6 głosami „za”, pozytywnie
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zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na

ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu .

Projekt uchwały przedstawił członek zespołu do wyboru ławników Sławomir Wegner.

Kandydat na ławnika na obowiązek dołączenia do zgłoszenia listę poparcia przez co najmniej

50 obywateli, mających czynne prawo wyborcze oraz zamieszkujących stale na terenie gminy

dokonującej wyboru. Z załączonej do zgłoszenia przez grupę obywateli listy poparcia

wynika, że 1 osoba spośród 50 wskazanych na liście nie zamieszkuje na terenie miasta Piły,

co jest sprzeczne z art. 162 §1 ustawy i równoznaczne z niespełnieniem wymagań

formalnych określonych w art. 162 § 4 ustawy. Tak więc, zgłoszenie kandydatki na ławnika

nie spełnia wymagań formalnych, co zostało przedstawione w stanowisku Zespołu do wyboru

ławników z dnia 13 lipca 2023 r.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, zapytał czy do projektu

uchwały radni mają pytania.

Radna Maria Miler zadała pytanie czy zabrakło jednego podpisu czy może więcej?

Członek zespołu do wyboru ławników Sławomir Wegner odpowiedział, że kandydatka nie

spełnia wymogów formalnych, bo musi być 50 podpisów na liście.

Radna Maria Miler zadała pytanie, czy nie ma czasookresu na poprawę błędu?

Członek zespołu do wyboru ławników Sławomir Wegner odpowiedział, że jest określony

termin na złożenie dokumentacji, wówczas sprawdza się zgłoszenia.

Komisja w głosowaniu jawnym przy obecności 6 radnych, 6 głosami „za”, pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 5.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyboru ławników na kadencję

w latach 2024 - 2027 - druk nr 1143.

Projekt uchwały przedstawił członek zespołu do wyboru ławników Sławomir Wegner.

Wybór ławników odbędzie się na sesji w dniu 26 września 2023 r.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, zapytał czy do projektu

uchwały radni mają pytania.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja w głosowaniu jawnym przy obecności 6 radnych, 6 głosami „za”, pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 6.

Sprawy różne -dodatkowe materiały - wykorzystanie środków finansowych w związku z

budową osiedla Zielone Wzgórza.

Dodatkowe materiały dotyczące wykorzystania środków finansowych w związku z budową

osiedla Zielone Wzgórza zostały przesłane do członków komisji w dniu 22 sierpnia 2023 r.

i stanowią załącznik do protokołu KBiRM z dnia 21.09.2023 r.

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska powiedziała, że wszystkie informacje znajdują się

także w wykonaniu budżetu za 2021 r. i 2022 r.

Ad 7.

Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 20 maja 2023 r. do 10 września 2023 r.

Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, zapytał czy do

sprawozdania z prac Prezydenta Miasta Piły radni mają pytania.

Radna Maria Miler zadała pytania odnośnie:
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pkt 42. Prezydent podpisał zarządzenie zmieniające zarządzenie Nr 2262(227)23 w sprawie

przeprowadzenia konkursu na sponsora tytularnego dla Stadionu Piłkarsko Żużlowego,

zlokalizowanego w Pile przy ulicy Bydgoskiej 76.

pkt 53. Prezydent negatywnie odniósł się do wniosku w sprawie umorzenia w całości lub w

części opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości, w związku z uchwaleniem

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w łącznej wysokości 242.520,00 zł.

pkt 98. Prezydent wziął udział w podsumowaniu półmetka działalności Kancelarii Społecznej

Parasol.

pkt 125. Prezydent pozytywnie odniósł się do wniosku w sprawie umorzenia zaległego

podatku od nieruchomości za okres od stycznia do czerwca 2023 roku w kwocie 298.455,79

zł wraz z odsetkami w wysokości 10.911,00 zł.

pkt 146. Prezydent pozytywnie odniósł się do wniosku w sprawie umorzenia zaległego

podatku od nieruchomości za okres od II raty 2019 roku do VI raty 2022 roku w kwocie

642.067,69 zł wraz z odsetkami w kwocie 174.580,00 zł.

pkt 182. Prezydent nie uwzględnił wniosku o zmianę miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego w rejonie ul. Brukowej. Czego dotyczył wniosek?

Radna Zdzisława Karpińska zadała pytanie dlaczego Pan Prezydent podpisał zarządzenie w

sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację Programu „Asystent osoby

niepełnosprawnej” – edycja 2023 z zakresu pomocy społecznej w 2023 roku? - pkt 50.

Radny Tomasz Słoboda zadał pytanie odnośnie ofert dotyczących przebudowy stadionu

żużlowego, bo miały być otwierane.

Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc udzielił odpowiedzi odnośnie:

pkt 42.

Przedłużono termin składania ofert z dnia 3 czerwca 2023 r. do godziny 15:00 do dnia 5

czerwca do godziny 15:00.

pkt 53.

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska.

Jedna z firm deweloperskich złożyła wniosek, z prośbą o umorzenie zaległego podatku od

nieruchomości. Prezydent po analizie sytuacji finansowej, argumentacji negatywnie

zaopiniował wniosek.
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pkt 125.

Umorzenie dotyczy spółki Gminy Piła.

pkt 146.

Prezydent odniósł się pozytywnie do wniosku w sprawie umorzenia zaległego podatku od

nieruchomości za okres od II raty 2019 roku do VI raty 2022 roku w kwocie 642.067,69 zł

wraz z odsetkami w kwocie 174.580,00 zł. Wniosek dotyczy bardzo dużego terenu na

Osiedlu Górnym, dotyczy stowarzyszenia, które tam prowadzi swoją działalność i lotniska.

W związku z tym, że teren jest bardzo duży to roczna kwota jest wysoka.

Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc udzielił odpowiedzi odnośnie:

pkt 182.

Wniosek dotyczył zagospodarowania obszarów wyłączonych z zabudowy. Biorąc pod uwagę,

że działka znajduje się w strefie ochrony terenów przyrodniczych, nie ma możliwości

pozytywnego rozpatrzenia wniosku.

pkt 50.

Żadna ze złożonych ofert nie spełnia wymogów zawartych w ogłoszeniu.

pkt 98.

Odpowiedź będzie potwierdzona i udzielona przed sesją.

Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc udzielił odpowiedzi radnemu Tomaszowi Słobodzie, że

wpłynęły trzy oferty, które przekraczały planowane wydatki.

W wyniku wyczerpania tematów dyskusji, Lucjan Szutkowski, przewodniczący Komisji

Budżetu i Rozwoju Miasta, zamknął obrady komisji.

Protokół sporządziła:

/-/ Wanda Bartosz

Przewodniczący Komisji

Budżetu i Rozwoju Miast

/-/ Lucjan Szutkowski
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Protokół nr 20/23 VIII kadencji podpisali :

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1 Zdzisława Karpińska

2 Maria Miler

3 Tomasz Słoboda

4 Wioletta Stalęga

5 Sławomir Wegner
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